
ÒCada dia busco moments  de deser tÓ

ÒNo entra en els meus plans presentar-me a les pr�ximes municipalsÓ

ÒAra hi ha molta gent del poble que sÕadona de la impor t�ncia de tenir un

alcalde ben connectat. El que a molts pobles est� reconegut, a Sallent va

tenir un punt de c�stigÓ

Tot va comen�ar a sis� dÕEGB.Em vaig presentar al consell escolar, on hi havia dÕhaver dos alumnes, imprimint

pancar tes amb impressora dÕagulles. Despr�s a la Universitat vaig descobrir que hi havia gent tan rara com jo.

Vaig trobar tot de gent a qui li agradava la pol�tica. Vaig entrar a la JNC i pim-pam-pum el 1999 vaig entrar contra

tot pron�stic de regidor a lÕAjuntament.Qu� el va moure a f icar-se en pol�tica?Hi ha gent que es va a entrenar a la

tarda, altres fan de monitors de b�squet i altres volen ser els delegats de classe. Quan tens aquesta inquietud,

vaig veure que el meu espai era la JNC. A casa eren convergents. El meu pare havia estat de regidor a

lÕAjuntament, el meu avi tamb�, el meu besavi havia estat alcalde. Por tem quatre generacions implicats en el

quefer p�blic.Quina va ser la seva primera feina?Un dia tornant de classe vaig passar per davant de lÕAcad�mia

Sol que hi ha a Sabino Arana i vaig veure un paperet que deia que buscaven gent. Vaig entrar i en vaig sor tir amb

feina de professor de comptabilitat 1 i 2 i f iscal 1 i 2. Despr�s vaig estar un temps a la JNC mateix com a

secretari dÕorganitzaci� alliberat, i dÕall� vaig estar un any a la secretaria general de Joventut, que no em va

agradar gens i vaig marxar. Vaig estar un temps treballant en una assessoria comptable dÕar tistes, compar tia

taula amb qui ara �s el director del Kursaal de Manresa.I la cuina?MÕagradava molt. Vaig tornar a Sallent i vaig

muntar un restaurant el 2005 que es deia Par�ntesi. Feia de tot, era el cuiner. El primer dia tenia el restaurant ple,

tothom all� per ajudar-me, i van comen�ar a demanar els plats i ning� sabia com es feien, meÕls havia inventat jo;

aquell dia va ser boig, em vaig tallar la m� i tot. Vaig estar cinc anys cuinant, anant a comprar, netejant..., f ins al

2011.Quina �s la seva especialitat?Els ous estrellats amb foie. Encara no he trobat cap lloc on els facin igual. La

fam�lia i els amics de tant en tant encara em demanen que els en faci algun dia, per� no queden igual perqu� no

�s el mateix fer quatre o cinc racions que les platerades que f�iem.�s a lÕAjuntament, deia, des del 1999.Vaig

comen�ar el 1999 de regidor. Fins al 2003 vam governar. Del 2003 al 2007 vam estar a lÕoposici�. Del 2007 al

2011 vam estar al govern, jo era primer tinent dÕalcalde. Del 2011 al 2019 vaig ser alcalde. I del 2019 al 2023 estic a

lÕoposici�.Es presentar� a les pr�ximes eleccions municipals?No entra en els meus plans.Per quin projecte li

agradaria que seÕl record�s com a alcalde?Un seria la construcci� del teatre; volia que Sallent en tingu�s un de

veritat. El segon seria lÕober tura de Sallent al riu, que no vaig poder acabar de completar. I un projecte que es diu

Turn on, del qual em sento molt orgull�s, per als nois i noies que no estudien ni treballen.Com va viure lÕ1-O a

lÕalcaldia?�s un moment com a alcalde espectacular dÕhaver viscut. �s quan segurament hi ha hagut una

comuni� m�s impor tant de tots els sectors de la poblaci�. Fins i tot la gent m�s contr�ria a la independ�ncia

respectava el proc�s democr�tic dÕun refer�ndum. Una gran par t de la gent que avui ho critica i criminalitza en

aquell moment sÕho mirava amb cer t respecte. La immensa majoria de la poblaci� veia amb respecte que hi

hagu�s un refer�ndum. A Sallent no van venir. Est�vem espantats perqu� en ser el poble de lÕAnna Gabriel, que

va venir a votar, quan v�iem que al dÕen Junqueras o a la ciutat de Forcadell s� que hi anaven pens�vem ai ai ai...

Per� ens en vam sor tir molt b�, en un clar exemple que quan les coses les fem junts ens en podem sor tir i que

quan hi ha un horitz� clar i n�tid som capa�os tots de deixar les etiquetes en un segon pla.Qu� va passar el

2019?Va passar que contra pron�stic vam perdre les eleccions; no mÕho esperava. Hi ha un alcalde jove que va

fer bona feina durant la campanya i ens va aconseguir tombar. Van anar generant molt el discurs que jo no estava

al poble, que no mÕinteressava, que era president de lÕACM, que estava m�s implicat en la pol�tica nacional que

no pas en el poble, i una par t impor tant dÕaquest rum-rum fals va quallar. Ara jo crec que hi ha molta gent del

poble que sÕadona de la impor t�ncia de tenir un alcalde ben connectat, que estigui a altres llocs i pugui tenir



relacions en lÕ�mbit pol�tic. I aix� que a molts pobles est� reconegut o premiat, a Sallent va tenir un punt de

c�stig.I seÕn va anar al S�hara.LÕany 2019, despr�s de perdre les eleccions, jo anava amb un coach per al treball

personal, crec que tothom hauria de fer treball personal per con�ixer-se millor i sentir les coses. I vaig anar deu

dies al deser t justament per veure com em sentia a lÕhora dÕafrontar el futur, saber si volia continuar en pol�tica,

qu� volia fer a la meva vida. No hi ha res millor que intentar buidar-te i f icar-te en una situaci� totalment diferent

per veure-ho. Poder estar un dia sencer al mig de les dunes sense fer res, sentir la buidor, sentir-te sol, sentir el

p�nic de no tenir el tel�fon tÕajuda molt a agafar els pesos de la vida, afrontar-la diferent i valorar molt m�s les

coses. Jo des de llavors soc capa� de tenir 35 missatges de WhatsApp diferents sense obrir. Hi ha un moment

en qu� la pressi� del dia a dia et supera. Poder parar �s molt complicat. El missatge que em van dir en acabar el

deser t va ser: ÒHas dÕaconseguir en el teu dia a dia trobar moments de deser t.Ó I no �s f�cil.Els troba?Els busco.

Al cotxe, abans dÕanar a dormir, al vespre... Intento trobar moments en els quals sentir m�s que pensar. En

pol�tica, el problema �s que hem fet molt m�s que no hem sentit. Trobar aquest equilibri va ser el gran

aprenentatge del deser t.Organitzar JxCat no deu ser f�cil.Organitzar JxCat �s un repte tit�nic. Amb ilálusi� i

convenciment, tÕhi has de tirar de cap. JxCat neix el 2020 en plena pand�mia, tot telem�tic i et trobes amb un

desplegament territorial, corrents ideol�gics, sectorials, organitzacions locals, desplegar tot aix� a 42

comarques. Despr�s unes eleccions al Parlament, prim�ries, campanya electoral, negociaci� per formar

govern..., tot aix� en un any. �s molt b�stia. Ens nÕhem sor tit amb nota. I ara, cap a les municipals.
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